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Nieuwsbrief	Vereniging	IJmuiderstraatweg.	

	
Jaargang	4,	Nummer	1,	maart	2020.		Redactie:	Luuk	Kiers.	

redactieadres:	IJmuiderstraatweg	63,	1972	LE		IJmuiden,	E-mail:	IJmuiderstraatweg@gmail.com.	

Annulering	algemene	ledenvergadering	vereniging	IJmuiderstraatweg	op	31	maart	in	de	Spil.	

Zoals	wel	te	verwachten	was	heeft	buurthuis	de	Spil	alle	bijeenkomsten	tot	en	met	6	april	afgezegd.	
Dat	betekent	dat	ook	wij	als	vereniging	IJmuiderstraatweg	onze	ledenvergadering	daar	niet	kunnen	
houden.	Als	bestuur	stellen	we	voor	om	de	ledenvergadering	tot	na	de	zomervakantie	op	te	
schuiven,	voor	de	zekerheid.	

Meningpeiling.	

We	hadden	op	de	ledenvergadering	graag	met	u	van	gedachten		willen	wisselen	over	een	aantal	
punten,	te	weten:	

-	verkeersdrempels	op	de	IJmuiderstraatweg	of	een	andere	verkeersremmende	maatregel.	

-	het	idee	van	het	wijkplatform	IJmuiden	Noord	om,	in	verband	met	de	verkeersveiligheid,	in	de	
meeste	zijwegen	van	de	IJmuiderstraatweg	eenrichtingsverkeer	voor	auto’s	“de	wijk	in”	in	te	voeren.	

-	het	al	dan	niet	doorgaan	met	de	“strijd”	tegen	de	plaatsing	van	windmolens	in	het	spuisluisgebied	
nu	Dirk	Weidema	en	Marnix	Bruggeman	gewonnen	hebben	in	de	zaak	openbaarheid	van	bestuur	en	
Rijkswaterstaat	vergunning	heeft	verleend	om	na	de	gestelde	opstarttermijn	pas	te	beginnen	met	de	
bouw.	Door	allerlei	oorzaken	kan	Windpark	IJmond	niet	op	tijd	beginnen	met	de	bouw.	

-	het	al	dan	niet	doorgaan	van	het	burenoverleg	met	Tata_Steel.	Het	overleg	verloopt	niet	
gemakkelijk,	er	is	verschil	van	mening	over	de	juistheid	van	de	door	Tata-Steel	opgestelde	notulen.	
Ook	laat	de	werkelijkheid	zien	dat	Tata	niet	altijd	de	waarheid	spreekt	over	werkprocessen	en	wat	
daarbij	goed	of	fout	gaat.	Het	is	de	vraag	of	het	zinvol	is	met	Tata-steel	in	overleg	te	blijven	als	het	
vertrouwen	in	elkaar	niet	volledig	is.	

Omdat	we	voor	de	bovengenoemde	punten	op	korte	termijn	afspraken	hebben	gemaakt	met	
gesprekspartners	over	deze	punten	willen	we	nu	graag		via	deze	nieuwsbrief	uw	mening	peilen.	We	
weten	dan	wat	de	mening	van	onze	leden	is.	In	het	kort	geven	we	hierna	aan	wat	de	punten	
inhouden,	daarna	stellen	we	u	er	een	aantal	vragen	over	die	u	met	ja,	nee	of	weet	niet	kunt	
beantwoorden.	
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1.	-	verkeersdrempels	op	de	IJmuiderstraatweg	of	een	andere	verkeersremmende	maatregel.	

	

Al	jaren	zijn	we	als	vereniging	IJmuiderstraatweg	in	gesprek	met	de	gemeente	Velsen	over	de	
verkeersveiligheid	in	onze	straat.	Er	is	vaak	gevraagd	om	spiegels	op	de	kruispunten	van	de	zijstraten,	
maar	dat	wil	de	gemeente	nog	steeds	niet.	We	hebben	wel	meer	suggesties	gedaan:	

We	vroegen	om	een	rotonde	bij	het	Witte	Theater,	zodat	doorgaand	autoverkeer	over	de	Kanaaldijk	
kan	rijden,	maar	ook	die	wil	de	gemeente	nog	steeds	niet.	Vanwege	een	betere	handhaving	van	de	
verkeerssnelheid	krijgen	we	wel	weer	tijdelijk	twee	snelheidsaanduiders	in	de	straat!	Als	definitieve	
verkeersremmende	maatregel	stelt	de	gemeente	Velsen	voor	om	op	de	IJmuiderstraatweg	en	de	
Julianakade	zeven	korte	verkeersdrempels	aanleggen	op	plekken	waar	weinig	mensen	wonen:	bij	ons	
een	voor	de	Rigo,	een	voor	garage	Stormvogels	en	een	bij	het	van	Poptaplantsoen.	We	hebben	
intussen	een	aantal	mensen	gesproken,	en	die	zien	liever	versmallingen	in	de	weg	zoals	die	er	waren	
voordat	onze	straat	werd	“opgepimpt.”	Wat	vindt	u?	

vraag	1:	Er	zijn	snelheidsremmende	maatregelen	nodig	op	de	IJmuiderstraatweg.	

O			ja						 O				nee					 		O				weet	niet.	

Als	u	ja	hebt	ingevuld,	wilt	u	dan	aangeven	welke	manier	van	snelheidsvermindering	uw	voorkeur	
heeft?	

O				 via	verkeersdrempels.	Als	u	ideeën	hiervoor	heeft,	geef	die	dan	op	de	stippellijnen	aan.	

……………………………………………………………………………………………………………………………………………………………
……………………………………………………………………………………………………………………………………………………………		

O		 via	wegversmallingen.	Als	u	ideeën	hiervoor	heeft,	geef	die	dan	op	de	stippellijnen	aan.	

……………………………………………………………………………………………………………………………………………………………
……………………………………………………………………………………………………………………………………………………………	
……………………………………………………………………………………………………………………………………………………………		

O	 	op	een	andere	manier:	Als	u	ideeën	hiervoor	heeft,	geef	die	dan	op	de	stippellijnen	aan.	

……………………………………………………………………………………………………………………………………………………………
……………………………………………………………………………………………………………………………………………………………	
……………………………………………………………………………………………………………………………………………………………		
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2.	-	het	idee	van	het	wijkplatform	IJmuiden	Noord	om,	in	verband	met	de	verkeersveiligheid,	in	de	
meeste	zijwegen	van	de	IJmuiderstraatweg	eenrichtingsverkeer	voor	auto’s	“de	wijk	in”	in	te	
voeren.	

De	voorzitter	van	het	wijkplatform	IJmuiden	Noord,	de	heer	Johan	Zwakman,	heeft	het	idee	om	met	
het	oog	op	de	verkeersveiligheid	op	de	kruisingen	van	de	IJmuiderstraatweg	met	de	smalle	zijstraten	
eenrichtingsverkeer	in	te	voeren.	Auto’s	mogen	dan	alleen	vanaf	de	IJmuiderstraatweg	de	wijk	in	
rijden	tot	aan	de	eerstvolgende	zijstraat.	De	Frans	Naereboutstraat,	de	van	der	Doesstraat	en	de	Wijk	
aan	Zeeerweg	blijven	daarbij	wel	tweerichtingswegen.	Fietsers	zouden	in	alle	straten	
tweerichtingsverkeer	moeten	behouden.	Het	is	een	heel	pril	plan	waarover	(vooral)	de	bewoners	van	
de	zijstraten	zich	moeten	uitlaten.	Wat	vindt	u	hiervan?	

O	 	ik	ben	voor	het	invoeren	van	eenrichtingsverkeer	in	de	smalle	zijstraten	van	de	
	 IJmuiderstraatweg.	

Als	u	hier	voor	bent,	hoe	zou	u	dat	dan	willen?	

O		 in	alle	smalle	zijstraten	vanaf	de	IJmuiderstraatweg	de	wijk	in.		

O	 in	alle	smalle	zijstraten	vanaf	de	IJmuiderstraatweg	de	wijk	uit.		

O		 wisselend,	de	ene	straat	de	wijk	in,	de	andere	straat	de	wijk	uit,	zodat	je	rond	kunt	rijden.		

Fietsers	en	bromfietsers:		Hoe	moet	de	rijrichting	voor	hen	in	dit	geval	zijn?	

O		 met	de	auto’s	mee.			 	 O		 Fietsers	en	bromfietsers	mogen		in	beide	richtingen.		

3	-	het	al	dan	niet	doorgaan	met	de	“strijd”	tegen	de	plaatsing	van	de	windmolens	in	het	
spuisluisgebied.		

Dirk	Weidema	en	Marnix	Bruggeman	hebben	in	de	zaak	openbaarheid	van	bestuur	gewonnen.	De	
gemeente	Velsen	moet	alle	stukken	over	de	woonboten	in	relatie	tot	de	windmolens	openbaar	
maken.	Verder	wordt	steeds	meer	duidelijk	dat	gedeputeerde	staten	onvolledige	en	onjuiste	
informatie	heeft	gekregen	om	een	goed	besluit	te	kunnen	nemen	over	de	te	plaatsen	windmolens	in	
het	Spuisluisgebied.	Inmiddels	heeft	Rijkswaterstaat	vergunning	verleend	aan	Windpark	IJmond	om	
pas	later,	na	de	eerder	vergunde	startdatum,	te	beginnen	met	de	bouw.		

Voor	belanghebbenden	bestaat	de	mogelijkheid	om	binnen	zes	weken	(uitstel	vanwege	corona?)	
bezwaar	in	te	dienen	tegen	deze	vergunde	vertraging.	We	overwegen	om	dat	te	doen	in	de	hoop	dat	
uitstel	afstel	wordt.	Hoe	staat	u	hier	tegenover?	

O						Ik	steun	dat	bezwaar.	Ik	wil	daarbij	wel	/	niet	de	vereniging	IJmuiderstraatweg	ondersteunen.	

Mijn	naam	is:		 ………………………………………………………………………….	

adres:		 	 ………………………………………………………………………….	

telefoonnummer:	……………………………………………………………………...	

O						Ik	steun	dat	bezwaar	niet.			O							ik	heb	hierover	geen	mening.	
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4	–	Gaan	we	door	met	het	overleg	met	andere	buren	van	tata-Steel	en	met	de	directie	van	Tata-Steel	
in	het	zogenoemde	burenoverleg?			

Dat	overleg	is	niet	gemakkelijk,	er	is	vaak	onenigheid	over	de	juistheid	van	de	door	Tata-Steel	
opgestelde	notulen.	Verder	laat	de	werkelijkheid	zien	dat	Tata	niet	altijd	de	volledige	waarheid	
spreekt	over	werkprocessen	en	wat	daarbij	goed	of	fout	gaat.	Zij	stellen	het	bedrijfsbelang	boven	het	
omgevingsbelang.	Dat	is	op	zich	begrijpelijk,	maar	daarover	moet	toch	open	en	eerlijk	te	praten	zijn?	
Dat	blijkt	lastig.	We	vragen	ons	af	of	het	zinvol	is	met	Tata-steel	op	deze	manier	in	overleg	te	blijven.?	
De	vereniging	IJmondig,	die	vooral	de	belangen	in	en	van	Wijk	aan	Zee	en	Beverwijk	behartigt,	is	al	
uit	het	burenoverleg	gestapt.	Dit	omdat	zij	een	aantal	rechtszaken	tegen	Tata-Steel	(gaat)	voeren.	

Wat	vindt	u?	(meerder	antwoorden	zijn	hier	mogelijk.)	

O		 blijf	als	bestuur	in	gesprek	met	de	buren	en	Tata-Steel.	

O		 blijf	als	bestuur	in	overleg	met	de	buren,	maar	zonder	Tata-Steel.	

O		 behartig	onze	belangen	op	een	andere	manier:	………………………………………………………	
……………………………………………………………………………………………………………………………………………………………		

O		 laat	Tata-Steel,	als	een	belangrijke	werkgever	in	de	regio,	met	rust.	

Dank	voor	het	invullen	van	deze	enquête,	wilt	u	het	formulier	dan	in	de	brievenbus	doen	van	de	
nummers:	20,	63	of	99.	

Nog	een	paar	mededelingen:	

De	Gemeente	Velsen	wil	graag	dat	iedereen	mee	komt	praten	over	de	toekomst	van	Velsen.	
Daarom	was	er	voor	gemeentedeel	IJmuiden	een	bijeenkomst	gepland	in	de	burgerzaal	van	het	
stadhuis	op	30	maart	2020.	
In	verband	met	de	coronacrisis	gaat	deze	bijeenkomst	niet	door.	Er	zal	een	latere	datum	aangewezen	
worden.	
	
Met	de	heer	Kommer	Sneeuw	van	de	gemeente	Velsen	hebben	we	een	nieuwe	afspraak	kunnen	
maken	dat	de	al	eerder	toegezegde	tussenstukjes	tussen	fietspad	en	voetpad	bij	Rigo	en	het	
pompstation	Total	worden	aangelegd.	Dan	kunnen	eindelijk	scootmobiels,	rolstoelen,	rollators	en	
kinderwagens	vanaf	de	huizenkant	gemakkelijker	oversteken	naar	het	Spoorpark	om	daar	een	
wandeling	door	het	groen	en	met	uitzicht	op	het	kanaal	te	maken.	
	
Er	zijn	ook	weer	nieuwe	bomen	geplant.	Het	lijkt	er	op	dat	deze	keer	een	beter	keuze	en	plantwijze	is	
gebruikt.	Met	de	koude,	harde	oostenwind	droogt	het	snel	af,	de	bomen	kunnen	dan	wel	een	
gietertje	water	gebruiken…	
	
met	vriendelijke	groet,	
	
Angelien	Hensen	en	Luuk	Kiers,	bestuur	vereniging	IJmuiderstraatweg.	


